
 

Referat afdelingsmøde i afd. 77, Priessvej, Museumsvej og Durupvej 

 

Tidspunkt: 17.08.2023 kl. 17.30 i Hyttefadet, Priessvej. 

 

Antal fremmødte:  13 lejemål, 15 personer 

 

Fra Bomiva deltog: Ellen Holmgaard, Dorte Lillelund, og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent: Ellen Holmgaard blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder godkendelse af regnskabet for 2022: 

Eigil, aflagde beretning for afdelingen. Er vedlagt. 

Dorte Lillelund fremlagde regnskabet for 2022.  

 

Budget for 2024: 

Dorte Lillelund fremlagde budgettet for 2024. Budget blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Afdelingen giver Bomiva bemyndigelse til at stemme på deres vegne, på  

Forbrugsselskabernes generalforsamling. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

Undersøge Hyttefadet for fugt/skimmel. Samt anvendelse mulighederne for hyttefadet. 

De 2. forslag kom ikke til afstemning. Bomiva undersøger for fugt og får monteret ventilator. 

Bestyrelsen tager anvendelsesmulighederne for Hyttefadet om til vurdering.  

 

Valg: 

Eigil Walsted Jensen, modtog genvalg. 

Edna Bisgaard, ønskede ikke genvalg.  

Herta Susanne Jørgensen blev valgt 

 

1. Suppleant Leif Hellegaard blev valgt 

2. Suppleant Ulla Ehrenskjold  

 

Bestyrelsen består herefter af: 

Eigil Walsted Jensen, formand (2 år), Museumsvej 2 st.      Tlf.  3052 8697 
Henrik Rønberg (1 år), Museumsvej 2 1. sal. 
Herta Susanne Jørgensen (2 år), Priesvej 15 1 sal. 
 
Suppleant 
Leif Hellegaard  

Ulla Ehrenskjold 

 

Valg af deltager til repræsentantskabet 

Bestyrelsen vælger selv deltager. 

 

Eventuelt: 

Det er et problem med Mursejler/Svaler, eller retter deres efterladenskaber. PH, vi prøver at 

lave noget der flytte dem fra de mest generende steder. Udskiftning af grus. PH det er på vej. 

Der er en udgift på 1.367 til trappevask? DL, det er en fejl, udgiften vedrører afd. 74 og er kre-

diteret i 2023.  

 

 

Referat:   Dirigent: 

 

Peter Hauberg  Ellen Holmgaard 

21.08.2023    


